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Från Södra Älvsborgs Sjukhus 2010-10-27 17:00 

Vid dagen sammanträde med styrelsen för Södra Älvsborgs Sjukhus fattades beslut om att begära 

hos regionstyrelsen om att fortsätta ombyggnationen av sjukhuset i Skene. Investeringen i sig är 

sedan tidigare beslutad och beslutet gäller bara igångsättning. Ombyggnationerna är ett led i att 

skapa ett modernt och ändamålsenligt sjukhus i Skene under benämningen Skene vård- och 

hälsocentrum.

Styrelsen godkände också månadsrapporten för september månad. Sjukhusets strategiska och 

långsiktiga arbete för att förbättra tillgängligheten och klara vårdgarantin fullt ut har gett tydliga 

resultat under 2010. Vid utgången av september hade 210 patienter väntat längre än tre månader 

på ett första besök eller behandling vid sjukhuset, vilket är 102 färre än samma tidpunkt 

föregående år, en minskning med 33 procent.

Vid mötet fick styrelsen information om arbetet med att teckna en vårdöverenskommelse för 2011 

med hälso- och sjukvårdnämnd 6 respektive 8 samt verksamhetsplan inklusive budget för SÄS. 

Regionfullmäktige har beslutat senarelägga datumet då överenskommelser och detaljbudget ska 

vara klara för styrelser och nämnder. SÄS kommer ha ett extra styrelsemöte under november för att 

godkänna överenskommelserna och verksamhetsplan inklusive budget.

Dessutom fick styrelsen information om

l Läget vid akutmottagningen 
l Utvecklingen av SÄS-modellen 
l I övrigt aktuella frågor vid sjukhuset


